
 
        

 
 
 
 
 
 
 
 
 

IF Friskis&Svettis Lund 
 

ÅRSSTÄMMA 2024 
 

     
  Motioner och styrelsens yttranden 



Ämne: Mo on ll årsmötet
Från: Anki Pizunski <anki.pizunski@gmail.com>
Datum: 2024-02-04 14:18
Till: "ordforande.fs.lund@gmail.com" <ordforande.fs.lund@gmail.com>

Vet ej om de a är korrekt sä , men börjar så. 

Mo on 

 På Fäladshallen, Norra Fäladen har vi ha  Friskis i snart 40 år.
 Vi hade flera olika typer av pass, måndagar, onsdagar, torsdagar och lördagar. Passens antal har
minskat. Nu har vi bara e  pass kvar, på onsdagen. En del av mo onärerna från den första den
kommer for arande. 

 Många har följt med ner ll Friskishuset. 
 Men från Fäladen är det lite omständigt a  ta sig ner dit.
 Promenad är för långt. 
Cykel över St Hans backar, god mo on. Defini vt inget alterna v under mörka års den. 
Buss tar lång d och om man inte gör e  byte blir det långt a  gå. Tidskrävande. Bil bäst, men vi
har e  miljötänk, så det är inget bra alterna v. 

 Undertecknad önskar e  pass ll på Fäladshallen. Gärna måndagkvällar.

 240203 
 Anki Pizunski 
Skarpsky evägen 
Norra Fäladen, Lund

Motion till årsmötet
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Motion 1 
 
Angående ”Ett pass till på Fäladshallen”. 
 
Styrelsens yttrande 
 
Styrelsen anser att detta är en fråga för verksamheten och vidarebefordrar därför motionen 
till verksamhetschefen. 
 
Styrelsen föreslår årsstämman 
 
att  med detta anse motionen besvarad 

 
 
  



Ämne: Mo on
Från: "ajensen@telia.com" <ajensen@telia.com>
Datum: 2024-03-04 09:25
Till: ordforande.fs.lund@gmail.com

Hej!

Nu har jag bo  i Lund i drygt två år och tränat på Friskis här e er fly  från Båstad. Det finns en sak
som jag saknar mycket. Det är en klocka i spinningsalen. Det finns en liten på sidoväggen. Men den
har man ingen speciell ny a av. 

Jag önskar en klocka på väggen bakom ledaren så a  den syns ordentligt. Det är mycket lä are a
följa med i passet om man hela den ser den. Klockan får gärna vara stor med tydlig
sekundvisare. De a har jag tänkt framföra länge. Nu har det äntligen blivit av.

Med vänlig hälsning
Annika Jensen

Motion
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Motion 2 
 
Angående klocka i spinningsalen. 
 
Styrelsens yttrande 
 
Styrelsen anser att detta är en fråga för verksamheten och vidarebefordrar därför motionen 
till verksamhetschefen. 
 
Styrelsen föreslår årsstämman 
 
att  med detta anse motionen besvarad 

 
 
  



Ämne: Mo on
Från: Carina Hedenborg <carinahedenborg@hotmail.com>
Datum: 2024-03-19 13:57
Till: "ordforande.fs.lund@gmail.com" <ordforande.fs.lund@gmail.com>

Hej! 
Vill lämna in en mo on för en förändring på Gymmet. När man svingar ke lebell så finns det en
del som går förbi väldigt nära och tänker inte på a  det är e  klot som är i rörelse, mi  önskemål
är a  klistra en markering runt området och fly a hantlarna så folk inte “sneddar “ för a  hämta
dem så man kan slappna av och koncentrera sig på sin träning ῎̓͂ῐῑῒΐῖ
Tack ! 
Med vänlig hälsning 

Carina Hedenborg
carinahedenborg@hotmail.com
Mobil: +46 70 576 02 33

Motion

1 av 1 2024-03-19 15:17



 Friskis&Svettis, Lund 
         Årsstämma 2024 
   

 

 

______________________________________________________________________________________________________________ 
IF Frisks&Svettis Lund  046-13 64 00 
Gustavshemsvägen 1A 
227 64 Lund 
Motioner_Årsstämma_2024.docx  

Motion 3 
 
Angående markering i gymmet 
 
Styrelsens yttrande 
 
Styrelsen anser att detta är en fråga för verksamheten och vidarebefordrar därför motionen 
till verksamhetschefen. 
 
Styrelsen föreslår årsstämman 
 
att  med detta anse motionen besvarad 
 
 


